
Protokół Nr II/2024 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

z dnia 28 maja 2024r. 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz.  16,00  - 17,50 

 

Ad  1. 

Dnia 28 maja 2024r. odbyło się  II - e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna. 

Obrady otworzył i przewodniczył im Przewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Wisowaty. 

Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości, przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego p. Jerzy Żmijewski 

- Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego p. Monika Pająk 

- Wójt Gminy Łączna p. Wojciech Fąfara 

- Zastępca Wójta Gminy p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek 

- Zastępca Skarbnika Gminy p. Elwira Sidorczuk 

- Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Monika Marcisz 

- Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bożena Tuśnio 

- sołtysi Gminy Łączna 

- pracownicy Urzędu Gminy 

 

Na liście obecności podpisy złożyło 15 radnych, co stanowiło 100 % ustawowego składu 

Rady Gminy. Obrady były prawomocne.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował alfabetycznie pierwszą z listy  

radną Karolinę Dulęba, która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady – odczytał zaproponowany porządek obrad i zapytał czy są jakieś 

wnioski bądź uwagi do porządku obrad. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. Porządek obrad stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum.  

2. Powołanie sekretarza obrad.  

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Podjęcie decyzji w sprawie dyżurów radnych. 

5. Pytania, wnioski, interpelacje.  

6. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania wobec Przewodniczącego 

Rady czynności związanych z wystawieniem polecenia wyjazdu służbowego 

b) ramowego planu pracy Rady Gminy Łączna na II półrocze 2024 roku 

c) powołania stałych komisji Rady Gminy Łączna, ustalenia składu osobowego oraz 

określenia przedmiotu działania poszczególnych komisji 
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d) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy w skład Zgromadzenia Związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich 

e) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łączna 

f) zmian budżetu Gminy Łączna na 2024 rok 

8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 6 maja 2024r. 

9. Zakończenie obrad.  

 

Ad. 4. 

Podjęcie decyzji w sprawie dyżurów radnych. 

Przewodniczący Rady – poinformował, w poprzednich latach dyżury były pełnione przez 

radnych co tydzień w Urzędzie Gminy, jednak w zw. z małym zainteresowaniem 

mieszkańców w poprzedniej kadencji podjęliśmy decyzję że dyżur będzie pełniony                           

w określonym dniu przez pracownika obsługi Rady i wszystkie informacje, będą 

przekazywane natychmiast do Przewodniczącego lub radnych. Proponuję utrzymanie tej 

decyzji i wprowadzenie dyżuru pracownika Biura Rady np. w każdy wtorek w godzinach 

14,00-15,00 w pokoju nr 15 lub pod numerem tel. 41/ 254-89-78. Czy ktoś ma inne 

propozycje, czy moja propozycja może być przyjęta. 

Radny Nyga Mirosław – zgłosił żeby pozostawić dyżury tak jak były do tej pory. 

Radna Piróg Dorota – zabrała głos, jest to bardzo dobry pomysł. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie decyzji w sprawie dyżurów radnych aby 

dyżury odbywały się w formie dyżuru pracownika Biura Rady Gminy w każdy wtorek  

w godzinach 14,00-15,00 w pokoju nr 15 w Urzędzie Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

lub pod nr tel. 41/ 254-89-78. 

Za – 15/15 radnych. 

Decyzja w sprawie ustalenia dyżurów radnych została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5  i  6. 

Pytania, wnioski, informacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodniczący Rady – zabrał głos, poprosił radnych o zakup skrzynek pocztowych                     

w formacie A4 żeby nie było problemów z dostarczaniem materiałów sesyjnych oraz 

systematyczne sprawdzanie ich. 

Następnie poinformował, do Rady Gminy wpłynęły następujące pisma: 

1/ zaległa petycja z poprzedniej kadencji dot. ulokowania wiaty przystankowej                                      

w miejscowości Gózd. Do rozpatrzenia brakowało opinii Policji, którą teraz już mamy.  

Radny Nyga Mirosław – poprosił o odczytanie opinii. 

Przewodniczący Rady – odczytał opinię Policji z dn. 15 maja 2024r. Następnie przekazał 

Petycję do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

2/ Rozstrzygnięcie Nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie stwierdzenia 

nieważności uchwały Nr LXIII/362/2024 Rady Gminy Łączna z dnia 18 marca 2024r.                       

w sprawie określenia rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin 

zajęć nauczycieli w całości. 

3/ Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe RP, dot. bezpieczeństwa osób przebywających 

na obszarach wodnych, możemy liczyć na współpracę z jednostką Wodnego Pogotowia 

działającą na naszym obszarze, możemy zwrócić się do niej jeśli będziemy tego potrzebować. 

4/ Wojewoda Świętokrzyski przypomina o oświadczeniach majątkowych w dwóch 

jednobrzmiących egzemplarzach, które należy złożyć w terminie 30 dni od dnia ślubowania,  

6 maja, czyli termin mamy do 5 czerwca. 
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5/ Petycja w sprawie nowoczesnych technologii automatyzacji w procesach 

administracyjnych. Jeżeli ktoś z radnych chciałby zapoznać się z petycją, jest dosyć obszerna, 

ma ona nam pomóc w pracach gminy, w piśmie są wskazówki w celu uzyskania dodatkowych 

środków finansowych. 

6/ Wniosek o przedłużenie dzierżawy gruntu dla p. Marty Pękowskiej, Kafejka w Łącznej. 

Radny Nyga Mirosław – zapytał o okres dzierżawy. 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, na okres 3 lat, jest to działka nr 213/1 o pow. niecałe 

200 m2, to działka na której mamy namiot dla dzieci i mieszkańców na odpoczynek. Kieruję 

ten temat na Komisję Finansowo-Gospodarczą. 

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos radnym i zaproszonym gościom. 

 

Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego p. Monika Pająk – zabrała głos i zapytała o odcinek 

drogi, rowów, gdzie będzie szła procesja w Boże Ciało. To jest temat co roku powtarzany. 

Pracownicy Urzędu z reguły zawsze się tym zajmują żeby przed tym szczególnym dniem, 

przed procesją został on uprzątnięty. To jest bardzo ważne. Procesja będzie szła również koło 

Urzędu Gminy. Przejechałam dziś tą trasą i nie do końca jest uprzątnięte, siano leży                           

w rowach, nie powinno tak być. 

Radny Moskal Artur – zabrał głos aby zgłosić węzeł Zalezianka do odpowiednich służb żeby 

został wykoszony, ponieważ wysoka trawa ogranicza widoczność. 

Radny Nyga Mirosław – zwrócił się do Wójta Gminy, również skręt ze starej siódemki na 

Występę trzeba wykosić, tam też jest słaba widoczność. 

Radna Łutczyk Urszula – zgłosiła uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej w Podłaziu 

przed i za przejazdem kolejowym. 

Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego p. Jerzy Żmijewski – zabrał głos, dziękuję za 

udzielone mi poparcie w wyborach do samorządu powiatowego, dzięki któremu uzyskałem 

mandat radnego, z czego niezmiernie jestem rad. To moja VII kadencja Rady Powiatu. Mogę 

swoim doświadczeniem zw. z pracą w samorządzie podzielić się z młodymi radnymi, którzy 

po raz pierwszy pełnią funkcję radnego, a w powiecie na 19 radnych, 9 jest nowych. Życzę 

Państwu aby w 5 letniej kadencji zaufanie nigdy was nie opuściło. Żebyście zawsze pracując 

na rzecz dobra ludności zasłużyli na to uznanie w następnej kadencji. Życzę zdrowia, 

wszystkiego dobrego. W dniu dzisiejszym zaprosiłem Przewodniczących Rad Miast, Gmin 

tworzących Powiat Skarżyski, Prezydentów, Burmistrzów, Wójtów, miałem przyjemność się 

spotkać aby omówić zasady współdziałania i współpracy. Powiat bez gmin niewiele może,     

gminy bez powiatu też niewiele ale jak razem będziemy dyskutować o istotnych problemach, 

które trzeba rozwiązać to wspólnie jest zawsze łatwiej. Wtedy kiedy jest możliwość 

pozyskania środków finansowych czy to Polski Ład, czy ogłaszane konkursy przez 

Marszałka, Wojewodę, zawsze wyżej jest projekt który jest zawierany w porozumieniu 

powiat z gminą czy dwie gminy. Życzę dobrej pracy na rzecz ludności, ja oferuję ze swojej 

strony pomoc, jestem do Państwa dyspozycji. 

Przewodniczący Rady – podziękował Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 7 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania 

wobec Przewodniczącego Rady czynności związanych z wystawieniem polecenia wyjazdu 

służbowego. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr II/3/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 28 maja 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Gminy Łączna na II półrocze 2024 

roku. 

Radny Nyga Mirosław – poprosił o omówienie w skrócie poszczególnych punktów planu 

pracy Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – omówił plan pracy Rady Gminy. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr II/4/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 28 maja 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Łączna, ustalenia składu 

osobowego oraz określenia przedmiotu działania poszczególnych komisji. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy wszyscy radni chcą być członkami dwóch komisji jeśli 

nie to kto chce być członkiem jednej komisji lub w ogóle.  

Trzy osoby zadeklarowały pracę w jednej komisji.  

Suma składów ilościowych wszystkich komisji będzie wynosić 27 radnych.  

Rozpoczynamy od ustalenia składu ilościowego poszczególnych komisji. Proszę o zgłaszanie 

propozycji ilości członków poszczególnych komisji, i tak Komisja Rewizyjna. 

Radna Łutczyk Urszula – zaproponowała 5 osób. 

Radny Wykrota Edmund – zaproponował również 5 osób. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie wniosku, kto jest za tym aby w Komisji 

Rewizyjnej pracowało 5 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni (za – 15/15 radnych). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – proszę o zgłoszenie propozycji składu ilościowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radny Moskal Artur – zaproponował aby w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pracowało                           

6 radnych. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie wniosku, kto jest za tym aby w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji pracowało 6 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.   

Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za – 15/15 radnych). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – proszę o propozycje składu ilościowego Komisji Finansowo-

Gospodarczej. 

Radny Fąfara Tomasz – zgłosił propozycję 9 radnych. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie wniosku kto jest za tym aby w Komisji 

Finansowo-Gospodarczej pracowało 9 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za – 15/15 radnych). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o propozycje składu ilościowego Komisji Społecznej. 

Radna Siewierska Marta – zgłosiła propozycję aby w Komisji Społecznej pracowało                         

7 radnych. 

Radny Nyga Mirosław – zgłosił propozycję 9 osób.  

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie wniosku kto jest za tym aby w Komisji 

Społecznej pracowało 7 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek został przegłosowany większością głosów (za – 8, przeciw – 7/15 radnych). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, radni określili się pisemnie w jakich komisjach chcą 

pracować. Odczytał nazwiska radnych, którzy zgłosili się do pracy w poszczególnych 

komisjach. 

Radny Nyga Mirosław – poinformował, zmieniam zdanie i z Komisji Skarg i Wniosków 

przechodzę do Komisji Rewizyjnej. 

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – poinformował, są ustalone składy komisji w zw. z tym 

należy przegłosować propozycję radnego Nygi, że zmienia skład komisji. 
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Radny Nyga Mirosław – zauważył, przegłosowaliśmy 5 osób zgadza się ale do Komisji 

Rewizyjnej może zgłosić się nawet 10 osób i jak jest za dużo kandydatów wtedy głosujemy 

nad każdą osobą. 

Radny Pająk Jakub – poinformował, chciałbym się przepisać z Komisji Społecznej do 

Komisji Finansowo-Gospodarczej. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, dopisujemy Radnego Mirosława Nygę do Komisji 

Rewizyjnej. 

Radna Łutczyk Urszula – zabrała głos, jeszcze ja chciałam dopisać się do Komisji Rewizyjnej 

z Komisji Finansowo-Gospodarczej. 

 

Przewodniczący Rady – rozpoczął głosowanie jawne imienne nad każdym radnym zapisanym 

do Komisji Rewizyjnej. I tak: 

 

1/ Radna Siewierska Marta. 

Za – 7, przeciw – 8/15 radnych. 

 

2/ Radny Wykrota Edmund. 

Za – 6, przeciw – 8, wstrzymał się – 1/15 radnych. 

 

3/ Radny Moskal Artur. 

Za – 14, przeciw – 1/15 radnych. 

 

4/ Radny Pająk Jakub. 

Za – 12, przeciw – 3/15 radnych. 

 

5/ Radny Fąfara Tomasz. 

Za – 14, przeciw – 1/15 radnych. 

 

6/ Radny Nyga Mirosław. 

Za – 8, przeciw – 6, wstrzymał się – 1/15 radnych 

 

7/ Radna Łutczyk Urszula. 

Za – 9, przeciw – 6/15 radnych 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, w skład 5-cio osobowy Komisji Rewizyjnej weszli 

radni: Moskal Artur, Pająk Jakub, Fąfara Tomasz, Nyga Mirosław oraz Łutczyk Urszula. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostaje 5 osób: 

Łutczyk Urszula, Mik Aneta, Fąfara Tomasz, Nowak Anna, Kowalik Dorota. 

W Komisji Finansowo-Gospodarczej ubyła Pani Łutczyk Urszula i chciał dopisać się Pająk 

Jakub. Komisja pozostanie 9 osobowa: Wisowaty Andrzej, Urbaniec Grzegorz, Siewierska 

Marta, Wykrota Edmund, Dulęba Karolina, Piróg Dorota, Mik Aneta, Furmańczyk Piotr                 

i Pająk Jakub. Komisja Społeczna 6 osób: Kowalik Dorota, Piróg Dorota, Nowak Anna, Nyga 

Mirosław, Furmańczyk Piotr, Moskal Artur. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, przystępujemy do wyboru Przewodniczących Komisji 

i Zastępców Przewodniczących. 
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Wobec tego, że Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji wybiera Rada Gminy, proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej spośród członków Komisji. 

Radna Piróg Dorota – zaproponowała na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Urszulę 

Łutczyk. 

Radna Łutczyk wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Radna Dulęba Karolina – zaproponowała na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego 

Moskala Artura. 

Radny Moskal wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący Rady przeprowadził 

głosowanie, kto jest za tym aby Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Łutczyk 

Urszula. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek został podjęty większością głosów (za – 9, przeciw – 6/ 15 radnych). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, większością głosów na Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej została wybrana radna Łutczyk Urszula. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radna Kowalik Dorota – zgłosiła kandydaturę radnej Anny Nowak na Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radna Nowak wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący Rady przeprowadził 

głosowanie, kto jest za tym aby Przewodniczącą Komisji Skarg Wniosków i Petycji została 

radna Nowak Anna. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek został przyjęty większością głosów (za – 13, przeciw – 2/15). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, większością głosów na Przewodniczącą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji została wybrana radna Nowak Anna. 

Następnie poinformował, Przewodniczących pozostałych dwóch komisji oraz Zastępców 

wszystkich Przewodniczących wybiera komisja spośród swoich członków. 

W związku z tym, proszę o wyjście z sali obrad członków Komisji Rewizyjnej   

(odczytał nazwiska 5 radnych) i wybranie Zastępcy Przewodniczącej Komisji. 

Po chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad i Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

radna Łutczyk Urszula ogłosiła, że Zastępcą Przewodniczącej Komisji został wybrany radny 

Pająk Jakub. 

 

Przewodniczący Rady – następnie poprosił o wyjście z sali obrad członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (odczytał nazwiska 5 radnych) i wybranie Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji. 
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Po chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad i Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji radna Nowak Anna ogłosiła, że Zastępcą Przewodniczącej Komisji 

została wybrana radna Mik Aneta.  

 

Przewodniczący Rady – poprosił o wyjście z sali obrad członków Komisji Finansowo-

Gospodarczej (odczytał nazwiska 9 radnych) i wybranie Przewodniczącego i Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji.  

Po chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad i ogłosili, że Przewodniczącym Komisji 

Finansowo-Gospodarczej został radny Furmańczyk Piotr, natomiast Zastępcą 

Przewodniczącego została radna Dulęba Karolina. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o wyjście z sali obrad członków Komisji Społecznej 

(odczytał nazwiska 6 radnych) i wybranie Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji. 

Po chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad i ogłosili wyniki wyboru.  

Przewodniczącą Komisji Społecznej została radna Dorota Piróg, a Zastępcą Przewodniczącej 

Komisji została radna Kowalik Dorota. 

 

Przewodniczący Rady – odczytał ponownie składy osobowe komisji z wyszczególnieniem 

radnych funkcyjnych i poprosił radnych o wpisanie nazwisk członków w swoich projektach 

uchwał.  

Wszyscy radni uzupełnili sobie składy komisji. 

 

Następnie poprosił o przegłosowanie imiennego składu osobowego poszczególnych komisji.  

I tak w kolejności: 

Komisja Rewizyjna w składzie 5-cio osobowym:  

1. Łutczyk Urszula – Przewodnicząca   

2. Pająk Jakub – Zastępca Przewodniczącej   

3. Moskal Artur – członek   

4. Fąfara Tomasz – członek 

5. Nyga Mirosław – członek. 

 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.    

Skład osobowy Komisji Rewizyjnej został przegłosowany większością głosów.  

(za – 10, wstrzymało się – 2, przeciw – 3/ 15 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w składzie 5-cio osobowym: 

1. Nowak Anna – Przewodnicząca          

2. Mik Aneta – Zastępca Przewodniczącej  

3. Łutczyk Urszula – członek   

4. Fąfara Tomasz – członek   

5. Kowalik Dorota – członek. 

 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przegłosowany większością 

głosów. (za – 9, przeciw – 6/15 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Komisja Finansowo-Gospodarcza w składzie 9-cio osobowym: 

1. Furmańczyk Piotr – Przewodniczący 

2. Dulęba Karolina – Zastępca Przewodniczącego 

3. Wisowaty Andrzej – członek 

4. Urbaniec Grzegorz – członek 

5. Siewierska Marta – członek 

6. Wykrota Edmund – członek 

7. Piróg Dorota – członek 

8. Mik Aneta – członek 

9. Pająk Jakub – członek. 

 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Skład osobowy Komisji Finansowo-Gospodarczej został przegłosowany większością głosów.  

(za – 9, wstrzymał się – 1, przeciw – 5/ 15 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisja Społeczna w składzie 6-cio osobowym: 

1. Piróg Dorota - Przewodnicząca 

2. Kowalik Dorota - Zastępca Przewodniczącej 

3. Nowak Anna - członek 

4. Nyga Mirosław - członek 

5. Furmańczyk Piotr - członek 

6. Moskal Artur - członek 

 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Skład osobowy Komisji Społecznej został przegłosowany większością głosów. 

(za – 9, przeciw – 6/15 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma inne uwagi do treści uchwały 

lub do załącznika. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr II/5/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 28 maja 2024r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, przeciw – 2, wstrzymał się – 1/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy w skład 

Zgromadzenia Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 

Wójt Gminy p. Wojciech Fąfara – zabrał głos, jesteśmy w Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich, jako Wójt jestem członkiem z automatu. Do tej pory dodatkowym 

przedstawicielem był Mirosław Kopytek, stwierdziłem że w to miejsce bardziej odpowiednią 

osobą będzie Pani Ewelina Majcher-Obara, ponieważ zajmuje się projektami, wnioskami, 

musi być tam osoba merytoryczna. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr II/6/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 28 maja 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie. 

Ad. 7 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łączna. 

Przewodniczący Rady – poinformował, został rozdany radnym jak i sołtysom w dniu 

dzisiejszym projekt Nr II uchwały, który dzisiaj będziemy procedować.  

Proszę Sekretarza Gminy o zabranie głosu i wyjaśnienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – zabrał głos, zawsze na początku kadencji nowa Rada 

Gminy podejmuje uchwałę w sprawie wynagrodzenia Wójta. Ta uchwała powinna być 

podjęta w maju żeby rozliczyć wynagrodzenie Wójta Gminy na liście wypłat za miesiąc maj. 

W projekcie II propozycja wygląda następująco: wynagrodzenie zasadnicze 10 tys. zł, 

dodatek funkcyjny 2 tys. zł, dodatek specjalny 3 600 zł, dodatek za wieloletnią pracę 2 tys. zł. 

Całościowo brutto daje to kwotę 17 600 zł. Przygotowane stawki są zgodne  

z postanowieniami Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie wynagrodzenia pracowników 

samorządowych. Stawki obowiązywać będą od dnia 6 maja 2024r. tj. od dnia ślubowania 

Wójta Gminy Łączna. 

Radny Wykrota Edmund – zabrał głos, w pierwszym projekcie były inne stawki, co się 

wydarzyło, że się zmieniły. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odpowiedział, projekt pierwszy opiewał na składniki 

wynagrodzenia tożsame z poprzednią uchwałą Rady Gminy w sprawie wynagrodzenia byłego 

Wójta Gminy Łączna. Dzisiaj w uzgodnieniu z Wójtem przerobiłem tą uchwałę na wniosek 

Pana Wójta i procedujemy wszystkie składniki w wysokości 17 600 zł. Jeżeli macie Państwo 

inne zdanie możemy wszystko poddać pod głosowanie.  

Radny Wykrota Edmund – zadał pytanie, czy Wójtowi zmieniły się warunki pracy itp. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odpowiedział, Rozporządzenie w sprawie 

wynagrodzenia pracowników samorządowych nie uległo zmianie, siedziba Urzędu i warunki 

pracy w urzędzie nie uległy zmianom. Poprzedni Wójt Gminy był wybrany w wyborach 

powszechnych i piastował całą kadencję swoje stanowisko, również obecny Wójt został 

wybrany w wyborach powszechnych i też będzie piastował tą funkcję całą kadencję. Żadne 
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zmiany nie nastąpiły. Różnic nie możemy się dopatrzeć poza tym, że poprzedni Wójt miał 

wykształcenie wyższe ogrodnicze, a obecny ma praktykę samorządową ponieważ pracował  

w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego i bliższe są mu tematy gminy, 

budżetu, samorządności. 

Radna Łutczyk Urszula – zapytała Sekretarza, czy spełniamy wymóg ustawy o pracownikach 

samorządowych w kwestii art. 37 pkt. 4, musimy zachować 80 % minimalnego 

wynagrodzenia. Wg. moich obliczeń nie spełniamy tego jeżeli chodzi o dodatek funkcyjny. 

Wojewoda może nam uchylić uchwałę. Wydaje mi się, że każdy składnik powinniśmy 

rozpatrywać indywidualnie. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – poinformował, nie mam wyrobionego zdania czy te 

80 % dotyczy wynagrodzenia całościowego czy każdego ze składników osobno. 

Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik – poinformował, łączne wynagrodzenie 

nie może być niższe niż 80 %.  

Radny Wykrota – zabrał głos, proponuję przegłosować projekt I uchwały. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie wniosku radnego Wykroty, kto jest za 

stawkami zaproponowanymi w projekcie I uchwały tj.: wynagrodzenie zasadnicze 10 tys. zł, 

dodatek funkcyjny 3 tys. zł, dodatek specjalny 3 900 zł, dodatek za wieloletnią pracę 2 tys. zł. 

Za – 6, przeciw – 9/15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie kto jest za stawkami zaproponowanymi    

w projekcie II uchwały, tj.: wynagrodzenie zasadnicze 10 tys. zł, dodatek funkcyjny 2 tys. zł, 

dodatek specjalny 3 600 zł, dodatek za wieloletnią pracę 2 tys. zł. 

Za – 13, przeciw – 2/15 radnych. 

 

Większością głosów za został podjęty wniosek z zaproponowanymi stawkami jak w projekcie 

II uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łączna. 

 

Przewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie projektu Nr II uchwały poprzez głosowanie 

jawne imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani 

radni określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr II/7/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 28 maja 2024r. 

została podjęta większością głosów (za – 14, przeciw – 1/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2024 rok. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – omówiła projekt uchwały.  

Zmiany budżetu Gminy Łączna na rok 2024 polegają na zwiększeniu dochodów i wydatków 

o kwotę 57 932,67 zł. Po tych zmianach plan dochodów wynosi 40 538 183,17 zł. Plan 

wydatków po zmianie wynosi 43 195 005,48 zł.  

Zał. Nr 1 dochody  

- zwiększa się dochody w rozdziale 75618 o kwotę 14 496,32 zł. 

- rozdział 80103 zwiększa się o 25 000 zł., są to dochody które uzyskujemy za dzieci 

uczęszczające z naszej gminy do innych przedszkoli, klas 0.  
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- w rozdziale opieka społeczna 85295 zwiększa się dochody o 436,35 zł to środki z Funduszu 

przeciwdziałania covid, które wpływają do nas z Urzędu Wojewódzkiego na realizację 

projektu prowadzonego przez GOPS - wypłata dodatków gazowych.  

- w dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększamy § 2490 - 18 000 zł, 

są to środki, które zgodnie z umową z WFOŚ wpłyną na realizację projektu prowadzonego 

przez gminę Czyste powietrze.  

Zał. nr 2 wydatki  

w czasie przerwy został rozdany radnym zmieniony załącznik, zmieniła się treść działu 851 

ochrona zdrowia, rozdział 85154 przeciwdziałanie alkoholizmowi: 

- dział 801 zwiększa się świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę 25 000 zł, są to 

wydatki dot. dowozu dzieci niepełnosprawnych przez rodziców do szkół. 

- dział 851 ochrona zdrowia zwiększa się wydatki o 14 496,32 zł na przeciwdziałanie 

alkoholizmowi.  

- dział 852 opieka społeczna, zwiększone świadczenia i wydatki bieżące o łączną kwotę 

436,35 zł, to wydatki na realizację projektu prowadzonego przez GOPS - wypłata dodatków 

gazowych. 

- dział 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska 18 000 zł na projekt Czyste 

powietrze.  

To wszystkie zmiany. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr II/8/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 28 maja 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 6 maja 2024r. 

Przewodniczący Rady – poprosił o przegłosowanie protokołu z dnia 6 maja 2024r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie (za – 15/ 15 radnych). 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął II-e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji 2024-2029. 

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

Magdalena Chmiela           

    Andrzej Wisowaty 
 


